
  
PROTOKÓŁ NR  13-9/2007

z posiedzenia 
Komisji Samorządu i Ładu  Publicznego Rady Miasta Gdańska,

które  odbyło  się  23 sierpnia  2007r. 

Posiedzenie  Komisja   rozpoczęła  o  godz. 16,00

Obecność:
Komisja   obradowała   w  5-osobowym  składzie,  wg  załączonej  listy  obecności.,  która  
stanowi załącznik  nr  1  do niniejszego  protokołu  -  czyli było  quorum do podejmowania 
prawomocnych decyzji. 

Lista  pozostałych,  innych osób uczestniczących w  posiedzeniu Komisji  - stanowi załącznik  
nr 2  do protokołu. 

Prowadzący  obrady   Tomasz   Słodkowski  –  Wiceprzewodniczący  Komisji    powitał 
wszystkich  obecnych i  zaproponował  zmianę  do zaplanowanego  porządku  obrad,  który 
stanowi załącznik  nr  3  do protokołu. 
Poinformował,  że  do Komisji  wpłynęły jeszcze  3  projekty  uchwał,  tj.:
1. w  sprawie   zmiany  uchwały w  sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska za 2007 

rok - druk nr 348   w  zakresie  działania Komisji
2. w  sprawie  wystąpienia  do Trybunału Konstytucyjnego z  wnioskiem  o  stwierdzenie 

niezgodności   przepisu    ustawy z   dnia  26   października  1982r.  o   wychowaniu  w 
trzeźwości  i przeciwdziałaniu  alkoholizmowi z Konstytucją Rzeczypospolitej Polskiej  - 
druk nr 337 +   autopoprawka  z dnia  23.08.2007r.   

3. w  sprawie    przyjęcia   do   realizacji   zadania  z   zakresu   administracji   rządowej 
wynikającej   z  rządowego  programu   ograniczenia   przestępczości   i   aspołecznych 
zachowań „Razem bezpieczniej”,  pod  nazwą „Bez  strachu,  agresji  – bezpiecznie” - 
druk nr 353.

Komisja  nie   wyraziła  sprzeciwu,  co    do  rozszerzenia  o  w/w    druki  i  jednogłośnie  -  3 
głosami za  - przyjęła  następujący porządek posiedzenia:

1. Opiniowanie   projektu   uchwały  w  sprawie   przyjęcia  „Programu 
współpracy  Miasta Gdańska z organizacjami pozarządowymi na  rok 2008” 
-  druk  nr 294

2. Opiniowanie  projektu  uchwały  sprawie   zmiany  uchwały w  sprawie 
uchwalenia budżetu Miasta Gdańska za 2007 rok - druk nr 348   w  zakresie  
działania Komisji

3. Opiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  wystąpienia  do Trybunału 
Konstytucyjnego  z   wnioskiem  o   stwierdzenie   niezgodności   przepisu 
ustawy z  dnia 26  października 1982r.  o  wychowaniu w  trzeźwości   i 
przeciwdziałaniu  alkoholizmowi z Konstytucją Rzeczypospolitej Polskiej  - 
druk nr 337 +   autopoprawka  z dnia  23.08.2007r.   
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4. Opiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie   przyjęcia  do  realizacji  zadania z 
zakresu   administracji   rządowej  wynikającej   z  rządowego  programu 
ograniczenia   przestępczości   i   aspołecznych  zachowań  „Razem 
bezpieczniej”, pod  nazwą „Bez  strachu,  agresji – bezpiecznie” -  druk nr 
353.

5. Zajęcie  stanowiska  do pisma  Obywatelskiego Komitetu  ds. przywrócenia 
Rady   Osiedla   Letnica   z  dnia  26.04.2007r.    dot.  propozycji    zmiany 
uchwały Nr XLIX/1488/2002 RMG z dnia 23 maja 2002r.  w  sprawie zasad 
i  trybu przeprowadzania  wyborów  do  rad  jednostek  pomocniczych 

6. Przyjęcie wniosków  Komisji  do  budżetu  Miasta  Gdańska na  rok  2008

7. Wolne  wnioski,  sprawy  wniesione, korespondencja.

PUNKT   1
Opiniowanie  projektu  uchwały  w sprawie  przyjęcia „Programu współpracy 
Miasta Gdańska z organizacjami pozarządowymi na  rok 2008”  -  druk  nr 294

Pani  Katarzyna  Hall – Zastępca  Prezydenta Miasta  Gdańska
Przedstawiła  panią   Magdalenę  Skiba  - nowego  Kierownika  Referatu  ds. Współpracy z 
Organizacjami  Pozarządowymi,  znana  z działalności w organizacjach  pozarządowych. 

Pani  Magdalena  Skiba    omawiając  przedmiotowy  projekt  uchwały  powiedziała między 
innymi:
Od  2005 roku  obowiązuje ustawa o  działalności  pożytku  publicznego i  wolontariacie, 
która na  samorządy nałożyła  tworzenie rocznych  programów współpracy z  organizacjami 
pozarządowymi.  Proponowany  program  na  rok  2008 jest  kolejnym programem,  który w 
bieżącej  formie  w zasadzie  nie  różni  się  od  tego,  jaki był  na  rok  2007. Niewielkie 
zmiany  dotyczą   przede wszystkim:
• wprowadzenia  zadania  promocji i  sportu, 
• rozdzielenia  zadań   z  zakresu    rozwoju   nauki   od   zadań   z  zakresu   oświaty, 

wychowania i kształcenia  ustawicznego,
• doszczegółowienia  zadania   edukacyjnego,  uwzględniającego    wyrównanie  szans 

edukacyjnych  i edukacje   dzieci i młodzieży  szczególnie   uzdolnionych.
Dodatkowo  w:
• § 7 wprowadzony jest nowy zapis, który  Rady  działalności pożytku publicznego  dodaje 

nowa   osobę   -   jest  nią  Kierownik   Referatu  Współpracy   z   organizacjami 
pozarządowymi.

• §  18 wprowadza  do programu ewaluacje,  co  wydaje  się  zasadne,  aby  rozpocząć 
proces  ewaluowania tego  programu, monitorowania  i  wyciągania  z  niego  bardziej 
systemowych  wniosków, tym  bardziej, że w  przyszłym  roku  będą  zmiany w ustawie o 
działalności   pożytku  publicznego i  wolontariacie. Niemniej  wnioski z dotychczasowej 
współpracy  będą  bardzo przydatne  w tym  zadaniu. 

Wiceprzewodniczący Komisji Tomasz  Słodkowski
Powiedział, że  do tej  pory    przyznawanie   grantów  było   bardzo  rozdrobnione. Wiele 
organizacji otrzymywał takowe  granty. 
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Pani Katarzyna  Hal  - Zastępca  Prezydenta Miasta  Gdańska 
Wyjaśniła, że  generalnie    chcieliby  dawać   więcej    tych  grantów,  ale  z jednej  strony  są 
uwarunkowani  istniejąca  ilością ośrodków  budżetowych, a z  drugiej strony  dotychczasowa 
tradycją przyznawania  grantów. Dlatego  bardziej zasadne  wydaje  się  takie  ewolucyjne 
przejście,  tym  bardziej, że  przewidywane  są zmiany  ustawowe. Ustawa będzie  mówić, ze 
wskazany jest    wieloletni   program  współpracy,  większe  zadania  a   także   możliwość 
dzielenie   niewielkich  pieniędzy bez  konkursów  grantowych. Chcielibyśmy  zmierzać w 
tym kierunku, ale mamy świadomość, że  środowisko nie  znoi  zmian  rewolucyjnych. 

Pani  Magdalena  Skiba    
Dodała, że  znowelizowana  ustawa   porządkuje i ujednolici   tryb  zlecania  zadań, zlecanych 
w trybie   ustawy o pomocy  społecznej  i  ustawy  o  działalności pożytku  publicznego  i 
wolontariacie.

Komisja   po   krótkich  dodatkowych   wyjaśnieniach   nie  zgłaszając  uwag   do 
zaprezentowanego  projektu uchwały   przystąpiła  do głosowania.  

Opinia:
Komisja,  jednogłośnie  -   3 głosami  za –  pozytywnie  zaopiniowała   projekt  uchwały 
zawarty  w  druku   nr   294   w   sprawie  przyjęcia  „Programu  współpracy   Miasta 
Gdańska z organizacjami pozarządowymi na  rok 2008  (Opinia Nr 13-9/27-16/07)

PUNKT  2
Opiniowanie   projektu   uchwały   sprawie    zmiany   uchwały  w   sprawie 
uchwalenia budżetu Miasta Gdańska za 2007 rok -  druk nr 348   w  zakresie  
działania Komisji

Projekt  uchwały  w zakresie działania  Komisji  omówił Pan  Tadeusz  Bukontt – Dyrektor 
Wydziału  Zarządzania  Kryzysowego i Ochrony  Ludności. 
Poinformował,  że   Komendant   Miejski  Państwowej   Straży  Pożarnej   wystąpił   do 
Prezydenta  Miasta   z  prośbą  o    dofinansowanie  samochodu,  mając   200  tys.  zł   od 
Komendanta  Wojewódzkiego  na  ten cel. 
Prezydent  przychylił   się  do  prośby  i  w  budżecie  jest   propozycja  500  tys. zł  na 
dofinansowanie   zakupu  samochodu   gaśniczego  wraz  z  wyposażeniem.  Zakup   będzie 
dokonany jeszcze w  roku  bieżącym. 

Komisja  w krótkiej  dyskusji poruszyła kwestie   światłowodów    i  na  nowobudowanej 
trasie  tramwajowej  na Chełm, po  czym nie  zgłaszając  uwag  do zaproponowanych zmian 
w budżecie  przystąpiła  do  glosowania. 

Opinia:
Komisja,  jednogłośnie  -   3 głosami  za –  pozytywnie  zaopiniowała   projekt  uchwały 
zawarty w druku  nr  348  w  sprawie zmian  w budżecie  Miasta  Gdańska  na  rok  2007 
( Opinia Nr 13-9/28-17/07)

PUNKT  3
Konstytucyjnego z  wnioskiem  o  stwierdzenie  niezgodności  przepisu   ustawy 
z  dnia 26  października 1982r. o  wychowaniu w  trzeźwości  i przeciwdziałaniu 
alkoholizmowi  z  Konstytucją  Rzeczypospolitej  Polskiej   -   druk  nr  337  + 
autopoprawka  z dnia  23.08.2007r. 
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Projekt   uchwały  omówiła  Pani Grażyna  Niemczyńska – Plichta-  radca  prawny. 
Powiedziała  między innymi, że jest  to  druga  w historii Rady Miasta Gdańska  uchwała w 
sprawie  wystąpienia  do Trybunału  Konstytucyjnego.  Pierwsza   dotyczyła   stwierdzenia 
niezgodności   ustawy  z  21 sierpnia  1997r.   o ograniczeniu  prowadzenia   działalności 
gospodarczej  przez  osoby pełniące  funkcje publiczne.
Geneza  omawianej  dzisiaj  uchwały  wywodzi się stąd, iż  restauratorzy  z terenu  Gdańska 
skarżyli   się, iż członkowie wspólnot mieszkaniowych   wyrażając  zgodę  na  udzielenie 
zezwolenia  na  sprzedaż  napojów  alkoholowych  wymuszają  od nich  różnego  rodzaju 
świadczenia, albo  wogóle  odmawiają   wydania  takiej  zgody.  
Zdaniem Zastępcy  Prezydenta M. Lisickiego  tego  typu działanie   powoduje  to, iż  nasze 
Miasto  nie może się rozwijać  przegrywa  w rankingach  miast  turystycznych. W związku  z 
powyższym  poszukujemy możliwości zaradzenia  tej  sytuacji i  wydaje  się  nam, że  taką 
możliwość   stwarza   właśnie  Konstytucja.  Jednostka   samorządu   terytorialnego  musi 
wykazać, że  zaskarżona  ustawa ma  związek z  prowadzoną przez nią  działalnością.   Tutaj 
musimy   wykazać,  że   przepisy  Konstytucji,  jakie  zostały    wskazane   w  omawianym 
projekcie   uchwały  mają związek   z prowadzoną przez   gminą  działalnością,  zostały 
naruszone. Są  to przepisy  wymienione w  dziale   o  wolnościach  obywatelskich, między 
innymi o:
• wolności prowadzenia  działalności  gospodarczej, 
• ochronie własności 
W orzecznictwie  Trybunału  Konstytucyjnego  mówi  się, iż  gmina  jest podmiotem  prawa 
publicznego, dlatego  jej  nie przysługuje  jej  taka  ochrona, jak podmiotowi   prywatnemu a 
zatem  nie może się  skarżyć   na  naruszenie  tych przepisów, np. na przepis   o ochronie 
własności. Jest    wątły  nurt, który gminie  przyznaje     ochronę  prywatno-prawną  i  na  to 
liczymy. - art.  165.

Komisja   po   dodatkowych   wyjaśnieniach,  zwróciła   uwagę,  że    przepisy  Konstytucji 
wymienione w  §  2  winne  być  takie same  jak w  § 1 - wnioskodawca  potwierdził  to, 
dokona   kolejnej  autopoprawki..

Opinia:
Komisja, jednogłośnie  -  4 głosami za -  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy  projekt 
uchwały wraz  ze złożoną  w  dniu 23 sierpnia  2007r, autopoprawką i kolejną, której 
dokona  wnioskodawca.
Autopoprawka  ta  dotyczy  powołania  się  również  w § 2  projektu  uchwały  na art.32 i art. 
165 ust.1  Konstytucji Rzeczpospolitej Polskiej. 
Powyższe  zawarte  zostało w  Opinii Nr 13-9/29-18/07.

PUNKT  4
Opiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie przyjęcia   do  realizacji zadania z 
zakresu   administracji   rządowej  wynikającej   z  rządowego  programu 
ograniczenia  przestępczości  i  aspołecznych zachowań „Razem bezpieczniej”, 
pod  nazwą „Bez  strachu,  agresji – bezpiecznie” -  druk nr 353.

Projekt  uchwały  omówił Pan  Tadeusz  Bukontt – Dyrektor  Wydziału  Zarządzania 
Kryzysowego i Ochrony  Ludności. Powiedział między innymi, że :
Rząd  wprowadził  rządowy  program  ograniczenia przestępczości i  aspołecznych  zachowań 
„Razem   bezpiecznej”  pod   nazwą   „Bez   strachu,  agresji   -  bezpiecznie’.  Propozycja 
współpracy do  samorządów  dotarła  wiosna  tego  roku.   Wspólnie ze Strażą Miejską 
poprzez  Urząd  Wojewódzki zgłosiliśmy  kilka   tematów, z  czego jeden z  nich  uzyskał 
uznanie i  dofinansowanie  w  wysokości 150  tys. zł  na  trzy lata.  Dostaliśmy  dotację 
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celową, która  wejdzie  do budżetu. Uchwałą  ta  wyrażamy   wolę  przyjęcia do  realizacji 
wynikające z ww programu  rządowego. Po  uchwaleniu przez Radę   zgody na przyjęcie tej 
dotacji Prezydent Miasta  podpisze  porozumienie  z Wojewodą  Pomorskim   na  realizację 
tego  zadania, a Straż Miejska  na bazie  tych  środków  będzie   realizowała  programy 
profilaktyczne w szkołach. 
W  tym  roku otrzymamy  55 tys. zł,  w   kolejnych  dwóch  po  50 tys. zł. 

Komisja nie zgłosiła  uwag  do  przedmiotowego projektu  uchwały  i  nie podjęła  dyskusji, 
w związku z  czym przystąpiono  do głosowania.  

Opinia:
Komisja, jednogłośnie  -  4 głosami za -  pozytywnie zaopiniowała  projekt  uchwały 
zawarty w  druku nr 353  w sprawie   przyjęcia   do  realizacji  zadania z  zakresu 
administracji  rządowej wynikającej  z rządowego programu  ograniczenia  przestępczości 
i   aspołecznych  zachowań  „Razem bezpieczniej”,  pod   nazwą  „Bez   strachu,   agresji  – 
bezpiecznie”  - Opinia Nr 13-9/30-19/07.

PUNKT   5
Zajęcie  stanowiska  do pisma  Obywatelskiego Komitetu  ds.  przywrócenia 
Rady  Osiedla  Letnica  z dnia 26.04.2007r.   dot. propozycji   zmiany uchwały 
Nr XLIX/1488/2002 RMG z dnia 23 maja 2002r.  w  sprawie zasad i  trybu 
przeprowadzania  wyborów  do  rad  jednostek  pomocniczych.

Wiceprzewodniczący  Komisji   Tomasz  Słodkowski 
Poinformował, że  do Komisji  wpłynęło pismo  Obywatelskiego Komitetu ds. Przywrócenia 
Rady Osiedla  Rady Osiedla  Letnica  z prośbą o  rozszerzenie   o  ust.  4 § 16  i ust. 4 i  5  w 
17  uchwały  Nr XLIX/1488/2002 RMG z dnia 23 maja 2002r.  w sprawie zasad i  trybu 
przeprowadzania  wyborów  do rad  jednostek pomocniczych, tj. 
§ 16 ust. 4  o brzmieniu: 
Zarejestrowany   kandydat  może  złożyć  Miejskiej  Komisji   pisemne   oświadczenie  o 
wycofaniu  zgody  na kandydowanie, w terminie  nie przekraczającym  21  dni  od  dnia 
wyborów”
§ 17, ust 4 o brzmieniu:
W  przypadku   złożenia  przez   kandydata   oświadczenia  o   wycofaniu   zgody  na 
kandydowanie,  po  ostatnim   dniu  zgłaszania  kandydatów   w  skutek   czego   liczba 
zarejestrowanych  kandydatów  jest mniejsza  lub  równa  liczbie  mandatów w  jednostce 
pomocniczej, Miejska  Komisja ds. Wyborów  w  Jednostkach  Pomocniczych w Gdańsku 
wzywa wyborców  do zgłaszania  kandydatów  na  radnych w  swojej jednostce. W  takim 
przypadku  termin zgłaszania  wynosi  3  dni”.
§ 17, ust  5 o brzmieniu:
Jeżeli  po  przeprowadzeniu   procedury,  o  której   mową   w  ust.  4,  liczba   zgłoszonych 
kandydatów   będzie  mniejsza  lub  równa  ustalonej liczbie mandatów w danej jednostce 
pomocniczej,  wyborów nie przeprowadza  się. 
W  § 18 w  ust. 2  liczbę  „20”  zastępuje się   liczba  „17”

Następnie  wyjaśnił, że w  tej kwestii wypowiedzieli  się radca  prawny  Andrzej  Bodakowski 
oraz  Przewodniczący  Miejskiej  Komisji  ds.  Wyborów w  Jednostkach Pomocniczych w 
Gdańsku  pani  Alicja  Bielińska., a stanowiska   ich są  negatywne w tej sprawie. 
 Opinie  te  stanowią załączniki nr   4  i 5  do niniejszego   protokołu.   
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Pani Wioleta Gaczoł  - Kierownik referatu Organizacyjno-Ekonomicznego
Wyjaśniła, że  kandydat  w każdej  chwili może złożyć  rezygnację  z  kandydowania  na 
radnego i nie  ma  możliwości  uzupełniania  listy. Uchwała Rady Miasta  Gdańska  mówi, że 
jest  wyznaczony  termin  zgłaszania kandydatów  i   w  tym terminie musi  być  zgłoszonych 
co  najmniej  16  kandydatów,   w  przypadku,  gdy   dokonujemy   wyboru   15-tu  radnych. 
Natomiast,  gdyby w  wymaganym  terminie  nie  zgłoszono  wymaganej ilości  kandydatów, 
to  Miejska  Komisja   wzywa  do   uzupełnienia  i   przedłuża    termin  o   5   dni.   Lista 
uzupełniania  jest  tylko w   jednym  przypadku  - śmierci   kandydata. Liczba  radnych w 
jednostkach pomocniczych  wynika  z  ustawy o  samorządzie  gminnym, w zależności od 
liczby  mieszkańców.  

Wiceprzewodniczący  Komisji   Tomasz Słodkowski
Powiedział,  że   jego  zdaniem   ten   projekt  uchwały   należy   odrzucić,  bo  nie   można 
legalizować  czegoś,  co jest  niezgodne  z prawem.   

Radny  Sylwester  Wysocki  -  członek  Komisji
Wyraźnie  trzeba podzielić  pogląd,  stanowisko Przewodniczącego  Miejskiej Komisji   co 
do niekonstytucyjności  proponowanego zapisu,  co  do  rezygnacji  kandydata.  Natomiast 
nie można  uznać  za  trafne  określenie, że  wprowadzenie  takiego zapisu jest nielegalne. 
 

Ustalenia:
Komisja    po  krótkich  dodatkowych   wyjaśnieniach,  jednogłośnie   -   4 głosami  za  - 
oddaliła  wniosek Obywatelskiego Komitetu  ds. przywrócenia  Rady Osiedla  Letnica.
Takie  stanowisko wraz  z  opinią radcy  prawnego i Przewodniczącego Miejskiej Komisji  ds. 
Wyborów  w  Jednostkach  Pomocniczych  zostanie  przesłane zainteresowanym. 

PUNKT   6
Przyjęcie wniosków  Komisji  do  budżetu  Miasta  Gdańska na  rok  2008

Wnioski  do  budżetu  złożyli:
Radny  Jarosław  Gorecki  o  treści: 
 Zgodnie z  przegłosowanym  przez  Komisje  Samorządu i Ładu  Publicznego  wnioskiem z  
dnia 22 marca  2007r.  i  wyrażoną  ustnie  aprobatą Pana Prezydenta  Pawła  Adamowicza  
prosimy  o   uwzględnianie w  corocznych  budżetach Miasta  Gdańska  kwoty 1.200.000 zł  
na  rozwój  monitoringu  wizyjnego  na  terenie  Gdańska.
Wniosek Komisja  podjęła jednogłośnie, 4   głosami za ( Wniosek Nr 13-9/2007)

Radny  Sylwester  Wysocki:
 Komisja  Samorządu  i Ładu  Publicznego  wnosi o  ujęcie  w budżecie  Miasta  na  rok 2008  
kwoty ok. 30 -50 tys. zł  na  budowę  tymczasowej  sygnalizacji  świetlnej na  skrzyżowaniu  
ulic Łódzkiej i Świętokrzyskiej.
Uzasadnienie:
Realizacja   tego zadania  inwestycyjnego  poprawi  płynność ruchu, a przede wszystkim  
bezpieczeństwo  kierujących  pojazdami. 
Prowizoryczne   poszerzenie   ulicy  Świętokrzyskiej  płytami   betonowymi   nie  poprawiło 
płynność ruchu na skrzyżowaniu, a znacząco  pogorszyło  bezpieczeństwo. 
Taka  sygnalizacja  istniała  w  okresie  budowy  ronda na  skrzyżowaniu  ulic: Małomiejska –  
Platynowa - Świętokrzyska  i zdecydowanie zwiększyła  płynność  ruchu i  bezpieczeństwa 
kierujących pojazdami. 
Wniosek Komisja  podjęła jednogłośnie, 4   głosami za( Wniosek  Nr 13-9/7/2007). 
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PUNKT  7
Wolne  wnioski,  sprawy  wniesione, korespondencja.

Wiceprzewodniczący  Komisji  Tomasz  Słodkowski 
Zapoznał Komisję z  odpowiedzią Przewodniczącego Rady  Miasta  oraz   Prezydenta Miasta 
na wniosek  Komisji  dotyczący   wyjazdu  studyjnego  Komisji w przyszłym  roku   do 
Austrii, którego celem będzie  wymiana   doświadczeń w  zakresie  organizacji  mistrzostw 
Europy  w  piłce  nożnej.
Proszą o  uszczegółowienie   wniosku oraz  czy  termin  wiosenny, przed  Euro2008   jest 
dobry. 

Komisja  zgadza   się   z   sugestia   Prezydenta,  że  lepszym   terminem  wyjazdu   będzie 
wrzesień - październik  ( po mistrzostwach).

Komisja  ustaliła,  że  na  najbliższym posiedzeniu  sprecyzuje  termin,  ilość  osób oraz 
środek  transportu oraz  inne   niezbędne  dane. 

Na  tym posiedzenie  zakończono -  godz.  17,00

                                                                                Wiceprzewodniczący Komisji
                                                                             Samorządu i Ładu  Publicznego

                                                                                   Tomasz Słodkowski

Protokołowała:

Bogusława Pieklik
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